

28 January 2026

28 يناير 2026

Disclosures and Compliance Section
Market Operations & Surveillance
Abu Dhabi Securities Exchange

السادة / قسم الإفصاح والامتثال المحترمين
إدارة العمليات والرقابة
سوق أبوظبي للأوراق المالية

Greetings,

Subject: NMDC Group secures new Award contract from the Department of Municipalities & Transport (DMT) for Dredging and Reclamation works in Abu Dhabi

We are pleased to announce that NMDC Group PJSC has been awarded a contract by the Department of Municipalities & Transport (DMT) for the execution of Dredging and Reclamation Works in Rabdan area Abu Dhabi.

The project scope encompasses dredging and reclamation, ground improvement, environmental works, demolition of the existing quay wall, and stormwater pipeline works.

The total contract value is AED 157 million, with the completion of the project expected to be in fourth quarter of the current year.

Yours sincerely,

تحية طيبة وبعد،

الموضوع: حصول «ان ام دي سي جروب» على عقد مشروع جديد من دائرة البلديات والنقل لمشروع أعمال التجريف والاستصلاح في أبوظبي

يُسعدنا إخباركم بأن "ان ام دي سي جروب" حصلت على عقد من دائرة البلديات والنقل في أبوظبي لتنفيذ مشروع أعمال التجريف والاستصلاح في منطقة ريدان في إمارة أبوظبي.

يشمل المشروع أعمال التجريف والاستصلاح، وتحسين التربة، والأعمال البيئية، وهدم رصيف الميناء القائم، وأعمال خطوط تصريف مياه الأمطار.

وتبلغ القيمة الإجمالية للعقد 157 مليون درهم إماراتي، ومن المتوقع الانتهاء من المشروع خلال الربع الرابع من العام الحالي.

وتفضلاً بقبول فائق الاحترام والتقدير،،،



المهندس/ ياسر زغلول
الرئيس التنفيذي للمجموعة
Eng. Yasser Zaghloul
Group Chief Executive Officer